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Finanční výbor zastupitelstva města Děčín 
 

ZÁPIS č. 9/2023 
ze zasedání finančního výboru ZM konaného dne 11. prosince 2023 

v zasedací místnosti odboru ekonomického, 3. patro, č. dv. 404,  
budova A1 Magistrátu města Děčín 

 
Začátek: 14,00 hod. 
 
Přítomni:   Dle prezenční listiny v příloze 
 
 
Program: 

 
1. Zahájení  
2. Problematika veřejnosprávních kontrol příspěvkových organizací 
3. Různé: 

- Nabídka společnosti Verdian – Studie proveditelnosti kompostárny Děčín 
- Návrh termínů jednání FV ZM v r. 2024 

 
 
1. Zahájení 
Jednání FV ZM zahájil p. předseda, přivítal přítomné členy FV. Návrh programu jednání byl 
jednomyslně schválen.  
 
 
2. Problematika veřejnosprávních kontrol příspěvkových organizací 
 
FV ZM se v minulosti zabýval problematikou veřejnosprávních kontrol provedených zejména 
u zřízených příspěvkových organizací, kdy nejčastější kontrolní nálezy byly v oblasti 
inventarizace majetku, veřejných zakázek, uzavírání a zveřejňování smluv. FV ZM v té době 
upozorňoval na nutnost zajistit magistrátem příspěvkovým organizacím důkladnou metodickou 
a právní podporu. 
Odd. kontrolním a právním magistrátu byly členům FV ZM předloženy zápisy z vykonaných 
veřejnosprávních kontrol, provedených v 1. pololetí 2023. 
Celkem bylo dokončeno 21 kontrol, z toho na úseku: 
- nakládání a hospodaření s veřejnými prostředky - p. o. – 6 kontrol, 
- nakládání a hospodaření s veřejnými prostředky při poskytování dotací z rozpočtu města – 

7 kontrol, 
- zhodnocení nastavení vnitřního kontrolního systému – 8 kontrol. 
Při kontrolách byly zjištěny následující nedostatky: 
- v jednom případě chybné zaúčtování svěřeného majetku (v průběhu kontroly opraveno), 
- v jednom případě porušení povinnosti při zveřejnění smlouvy, plnění na základě neplatné 

smlouvy (musí být napraveno dohodou o narovnání), 
- v jednom případě použití dotace na neuznatelné náklady ve výši 3 tis. Kč (vráceno 

příjemcem dotace). 
Z uvedených podkladů vyplývá, že došlo k poklesu kontrolních zjištění.  
 
V jednom případě bylo upozorněno, že dotace na sportovní akci byla použita zejména na 
nákup vybavení (tiskárna, notebook) a reklamních tiskovin, na vlastní sportovní činnost nebyla 
využita žádná částka, je proto nutné při schvalování poskytnutí dotace posuzovat jednotlivé 
nákladové položky předloženého rozpočtu, který je součástí veřejnoprávní smlouvy. 
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FV ZM se v diskuzi o hospodaření příspěvkových organizací zabýval i zhodnocováním 
dočasně volných finančních prostředků a využitím nabídky cash poolingu od bankovního 
ústavu, který nabízí velmi výhodné úročení běžného účtu. Ředitelé p. o. byli s touto nabídkou 
seznámeni na poradě ředitelů i při osobní návštěvě bankéře. Dle informací, které má OE, tuto 
nabídku využila pouze jedna škola a Lesní úřad, p. o. V diskuzi bylo navrženo dát povinnost 
zhodnocování peněžních prostředků na účtech organizace do hmotné zainteresovanosti 
ředitelům p. o. Při přípravě návrhu rozpočtu na příslušný kalendářní rok by měl být příspěvek 
krácen o částku, o níž se organizace připravila tím, že nevyužila nabídku na zhodnocení 
peněz. 
Primátor se s FV ZM dohodl, že se bude věnovat problematice zhodnocování dočasně volných 
finančních prostředků p. o. města.  
 
P. primátor seznámil členy FV ZM, že podepsal plán kontrol na r. 2024. 
 
Diskuse u tohoto bodu byla dále vedena o způsobu stanovení výše dotací sportovním klubům 
na provoz sportovních zařízení, použití výnosů z provozování těchto zařízení a formách 
provozování sportovišť v jiných městech (p.o., s. r. o., a. s.). Bylo dohodnuto, že problematice 
specifikace skutečných nákladů sportovních zařízení se bude FV ZM věnovat v příštím roce, 
kdy budou na jednání postupně zváni zástupci HC, z. s., Basketbalového klubu Děčín, z. s., 
ředitel Děčínské sportovní, p. o. a zástupci OMH.  
 
 
3. Různé 

 
- Předseda FV ZM obdržel od Ing. Bc. Lehké k projednání ve FV ZM nabídku společnosti 

Verdian, s. r. o. na zpracování Studie proveditelnosti, která by porovnala varianty zajištění 
kompostárny vlastními silami nebo koupí stávajícího zařízení v Dobkovicích, za částku 
1 950 tis. Kč. 

 
P. primátor informoval o návštěvě kompostárny p. Milana Hrdého v Dobkovicích, od něhož 
město obdrželo nabídku na odkoupení. 
 
Členové FV ZM konstatovali, že v tomto případě chybí cenové porovnání více subjektů, 
předložená nabídka se jeví jako příliš vysoká. Lze předpokládat, že zpracovaná studie 
pouze odpoví na naše otázky a zaplatíme za to vysokou cenu. Důležitá otázka je, zda 
potřebuje město tuto studii a kompostárnu. 
 
FV ZM navrhuje specifikovat více variant pro studii, precizovat otázky, které nás zajímají, 
zpracovat analýzu rizik. 
 
Usnesení č. 9/1/2023 
FV ZM doporučuje nezadávat studii proveditelnosti v předložené podobě. 
PRO   6 
PROTI   0 
ZDRŽEL SE  0 
 

- Návrh termínů jednání FV ZM v r. 2024 
 
Členové FV ZM obdrželi plánovací kalendář na r. 2024 s přehledem termínů konání RM a 
ZM. V návaznosti na tyto termíny navrhl OE termíny konání FV ZM tak, aby před 
projednáním v ZM se FV ZM mohl zabývat nejdůležitějšími materiály, jako jsou finanční 
vypořádání r. 2023, závěrečný účet města za r. 2023, výsledky hospodaření města za 
1. pololetí 2024, návrh rozpočtu města na r. 2025. 
Bylo dohodnuto posunutí termínu v prosinci z 9. 12. 2024 na 2. 12. 2024 a odsouhlaseno, 
že začátek jednání bude posunut od 15 hodin. 
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- Předseda FV ZM informoval o jednání s předsedou OHK p. Voštou. Bylo dohodnuto, že do 
jednání FV ZM počátkem r. 2024 bude pozván p. Vošta k seznámení s prací OHK. 
P. primátor informoval o pomoci města získat prostory pro OHK a o vzneseném požadavku 
předsedy OHK na zastupitelstvu města na aktualizaci územního plánu a seznámil členy FV 
ZM s aktuální situací ohledně zpracování nového územního plánu. 
   

V 15:40 hod. se z jednání omluvil ing. Palička.  
 
- Témata k řešení FV ZM v dalším období: vánoční stromky (součinnost s kontrolním 

výborem), svoz komunálního odpadu – duplicita plateb za svoz odpadu od podnikatelů, 
těžba dřeva mimo městské lesy.  

 
 
 
Příští jednání se bude konat dne 15. 1. 2024 od 15 hodin. 
 
 
Konec jednání: 16,00 hod. 
  
V Děčíně dne 14. 12. 2023    
 
 
 
 
Daniel Valko, v.r. 
předseda FV ZM 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Statutární město Děčín

PREZENČNÍ LISTINA

z jednání komise/výboru:
konané/konaného dne:

místo konání:

FINANČNÍ VÝBOR ZASTUPITELSTVA MĚSTA
11.12. 2023 od 14,00 hod. do ... Í6.
v zasedací místnosti odboru ekonomického, 3. patro, č. dveří 404,
budovy A1 Magistrátu města Děčín, Mírové náměstí 1175/5, Děčín IV

Všichni členové komise/výboru odpracovali v prosinci
2023.A..hod.

Členové komise/výboru:

Jméno, příjmení Podpis

Daniel Válko

Ing. Hana Hlaváčková

Ing. Miroslava Poskočilová

Ing. Martin Kubě

Ing. Jan Palička

Be. Petr Kácha

Jan Sklenář

Přizvaní hosté:

Jméno, příjmení Podpis

Ing. Jiří Anděl, CSc.

Ing. Zdeňka Cečáková

Ing. Marcela Tomanová


